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Op basis van bovengenoemd bericht stelt de fractie van Dorpsbelangen West Betuwe vragen aangaande de 

aanrijtijd van de ambulancezorg in Gelderland-Zuid.  

Voor Dorpsbelangen is het belangrijk dat de veiligheid met betrekking tot de volksgezondheid zo goed mogelijk 

geregeld is. In acute en/of noodsituaties is het van levensbelang om te kunnen rekenen op de zorg van 

professionals, zoals ambulancemedewerkers. Ondanks dat de bevoegdheid rondom Ambulancezorg behoord 

tot de taken van de VRGZ/AZGZ, vinden wij de cijfers die te lezen zijn in het jaarbericht onacceptabel.  

In de tabel met betrekking tot de responstijden valt te lezen dat er in slechts 2 van de 14 gemeenten wordt 

voldaan aan de wettelijke norm van 95%. Daarnaast valt een dalende trend waar te nemen. De prestaties van 

West Betuwe zijn ronduit schrikbarend te noemen. De responstijd is van 92% in2019 gedaald naar 82% in 2021. 

Ruim 20% van de A1 ritten wordt niet aangereden binnen de norm van 15 minuten.   

 

Vraag 1 

Welke reactie heeft het college aan het AZGZ gegeven ten aanzien van deze cijfers?  

 

Vraag 2 

In het overzicht wordt een viertal oorzaken benoemd. Hierin wordt vermeld dat de belangrijkste oorzaak van de 

overschrijding wordt veroorzaakt door gelijktijdigheid van incidenten. Een tweede voertuig heeft een langere 

aanrijdtijd. Dit is zichtbaar in gemeenten met een lagere bevolkingsdichtheid en langs de randen van de regio.  

 

Neemt het college genoegen met deze uitleg, of is zij van mening dat hier concrete verbeteracties op moeten 

volgen?  

Kan het college vragen om verdere verduidelijking van de gegeven rapporten, om meer inzicht te krijgen in de 

knelpunten?  

 

Vraag 3 

In de verbeteracties wordt genoemd dat de paraatheid in 2022 wordt uitgebreid naar 14 diensten per week.  

 

Is het college op de hoogte van de werkwijze van de amublancediensten, en kan zij daarmee voldoende 

inschatten of de voorgenomen acties leiden tot verbetering van de aanrijdtijden binnen West Betuwe?  

In Rumpt werd een ambulancepost gerealiseerd. Is het college op de hoogte van de gemiddelde bezettingstijd 

van deze post? Is het college zich bewust van de gevolgen op de aanrijdtijden van het niet of niet voldoende 

bezetten/benutten van de post in Rumpt?  

Is het college van mening dat dit actiepunt voldoende is om de kwaliteit van zorg in WB te verbeteren, en welke 

termijn kan hieraan worden gesteld?  
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Welke acties kan het college ondernemen om de responsetijd onder de aandacht te brengen, dan wel te 

verbeteren?  

In Zaltbommel werd eerder ingezet op verbetering van de aanrijdtijden binnen de gemeente. In hoeverre is het 

college bereid om zich actief in te zetten op dit onderwerp en voor de veiligheid van onze inwoners, eventueel in 

samenwerking met buurgemeente Zaltbommel? 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Namens de fractie van Dorpsbelangen West Betuwe,  

Patricia Versluis 

Willeke van Lith 
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